
KÖSE BELEDİYE BAŞKANI ŞERİF AYGÜN’DEN HAVAALANI TEŞEKKÜRÜ

Yapımına 1994 yılında başlanılan Gümüşhane Köse Salyazı Havaalanı nihayet
yapılıyor.
Kamulaştırılan 210 dönümlük alanda 1200 metrelik pisti yapılmış halde bekleyen
alanda yıllardır ambülans eğitimi yapılmakta idi.
Köse Belediye Başkanı Şerif Aygün’ün hazırladığı dosya ile dönemin Milletvekili
Yahya Doğan ile başlayan talep süreci yine Milletvekillerimiz Sayın Osman Akgül
ve Cihan  Pektaş’ın gayretleri ile yatırım programına alındı.
6 Kasım 2016 Pazar günü Bayburt’ta toplu açılış programına katılan Başbakan
Sayın Binali Yıldırım burada müjdeyi vererek Gümüşhane ve Bayburt illerinin
ortak kullanacağı Köse Salyazı Havaalanının yapımına 2017 yılında başlanacağını
açıkladı.
İlçesinde yapılacak olan havaalanından çok mutlu olduğunu söyleyen Belediye
Başkanı Şerif Aygün ise; “Talebimizin takibini tapan eski Milletvekillerimiz
Sayın Yahya Doğan ve Kemalettin Aydın ile Feramuz Üstün’e, gayretli çalışmaları
ile programa aldıran 26.dönem Milletvekillerimiz Sayın Osman Akgül ve Cihan
Pektaş’a, Valimiz Sayın Okay Memiş’e, Ulaştırma, Denizcilik ve Haberleşme
Bakanımız Sayın Ahmet Aslan’a ve Başbakanımız Sayın Binali Yıldırım’la, her
zaman ilgi ve yardımlarına muhtaç olduğumuz büyük dünya lideri Cumhurbaşkanımız
Sayın Recep Tayyip Erdoğan’a teşekkür ediyor ilçemiz ve ilimiz adına
şükranlarımı sünüyorum” dedi.
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